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Närvarande

Protokoll

1. Mötets öppnande

Förbundsordförande Jamie Roshage Spörndli öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Val av justerare

Till justerare utöver förbundsordförande Jamie Roshage Spörndli utsågs Karolin Holmberg.

3. Genomgång och godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

4. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Tidigare protokoll gicks igenom och godkändes.

5. Uppföljning av tidigare beslut

Beslutsuppföljningen gicks igenom och godkändes. 

6. Ordförande- och GS-rapport

Förbundsordförande Jamie Spörndli och generalsekreterare Jonas Leth besvarade frågor kopplat till ordförande - och

GS-rapport.

De främsta händelserna sedan förra styrelsemötet har varit: 

• Nyanställningar inom Idrottsklivet, Paraprojekt och vikarie VU syd.

• Mottagit besök av Ungerska Skolidrottsförbundet

• Kanslidagar i Göteborg och firande av genomförande FCI hösten 2023.

• Lansering av årsmöteshandlingsgeneratorn.

Förbundsstyrelsemöte 13:2022-2024

Svenska Skolidrottsförbundet

Mötesnummer 43

Tema

Datum & tid 2024-03-02 09:00 - 2024-03-03 14:00

Plats Stockholm

Ledamöter

Daniel Kåreda

Erika Örjes

Jamie Roshage Spörndli

Jennie Gustafsson

Jenny Knookala

Karl Kalin

Karolin Holmberg

Markus Ahlgren

Mirza Basic

Adjungerade

Jonas Leth

Thekla Hall

Alexander Sövgren
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7. Rapport råd och referensgrupper för RF-SISU

Rapport från ungdomsinflytande

Referensgruppen håller på att kartlägga organisationer gällande ungdomsinflytande. Förtydligande för gruppens

arbete är nu att idrotten också kommer att kartläggas, främst genom förbundets inskickade

förbundsutvecklingsplaner 2023. Representant från Skolidrottsförbundet deltar i gruppen med att kartlägga

Friluftsfrämjandet och Scouterna. Fysisk work shop tillsammans med referensgrupp ska genomföras torsdag 18 april.

Rapport från Rådet för ekonomiska stöd

Den 20 februari genomfördes en längre fysisk träff i Stockholm. I fokus var diskussioner om målbild för stödsystemet

och de långsiktiga ramarna.

Diskussioner fördes om vad det egentligen är som ska premieras, var tonvikten ska vara och vad det är som ska

karaktärisera organisationerna som får ta emot stöd. Diskussioner fördes också hur exempelvis beslut ska fattas, hur

ofta och vilka stöd som ska vara tillgängliga. Diskussionerna spretar ganska mycket men det finns ändå en

samstämmighet kring de grundläggande frågorna. Att förenkla stödsystemet och skapa mer transparens är två viktiga

uppgifter.

8. Rapport - Uppföljning aktivitetsplan

Styrelsen följde upp arbetet gällande aktivitetsplan och konstaterades att vidare arbete diskuteras under §10.

9. Enskilt möte

Förbundsstyrelsen genomförde enskilt möte.

10. Styrelsens struktur för styrning & uppföljning

Styrelsens diskussion från lördagens arbetsmöte togs med in i punkten. Styrelsen lyfte vikten av den här typen av

förtydligande struktur gällande styrning och uppföljning. Redaktionella ändringar summerades och skickades med till

kansliet för uppdatering.

Beslut (43-1)

att besluta om struktur för styrning och uppföljning av verksamheten med de redaktionella ändringar utifrån

diskussion. 

11. Referensråd

GS Jonas Leth föredrog punkten. Styrelsen förde diskussioner utifrån förberett underlag gällande referensråd.

Feedback sammanställdes och kommer att skickas med till nästkommande styrelse. Underlag skickas till

nästkommande styrelses första formella möte att jobba vidare med.

12. Uteslutningsärenden ej kontaktbara föreningar

Thekla Hall föredrog punkten. Utifrån tidigare beslut gällande ej kontaktbara föreningar förde styrelsen diskussioner

gällande vidare hantering i uteslutningsärende utifrån förberett underlag.

Beslut (43-2)

Uppdra åt GS att utesluta föreningarna som medlemmar ur Skolidrottsförbundet med grund i

att vi ej kommer i kontakt med ansvariga kontaktpersoner.

Ansvarig: Jonas Leth

13. Springslanten 2024

Karl Kalin föredrog punkten och arbetsgruppens arbete gällande Springslanten 2024. Styrelsen förde diskussioner

gällande förmånstagare och hur ex. marknadsföring kan gagna Skolidrottsförbundet och inte enbart förmånstagare i

samband med Springslanten och Skoljoggen. Innan styrelsen kan ta beslut om förmånstagare behöver avtal vara på

plats och godkänt. GS återkommer med förslag på avtal till presidiet så snart som möjligt.

Beslut (43-3)

uppdra åt GS att återkomma med förslag på avtal tillsammans med förmånstagare. Ska vara presidiet tillhanda så

snart som möjligt. 

Ansvarig: Jonas Leth • Klar senast: 2024-04-08
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14. Ny logga för Skoljoggen

GS Jonas Leth föredrog punkten och presenterade det arbete som gjorts tillsammans med Obeya.

Beslut (43-4)

- att besluta om ny logga för Skoljoggen som börjar gälla omgående. 

- att besluta att grafisk profil för Skoljoggen ska följa Skolidrottsförbundets grafiska profil. 

- att uppdra åt GS att sprida ny logga i organisationen och i samband med Skoljoggen. 

Ansvarig: Jonas Leth

15. Verksamhetsberättelse 2022-2023

Ordförande Jamie Roshage Spörndli föredrog verksamhetsberättelse för 2022-2023. Diskussioner från styrelsens

längre arbete med verksamhetsberättelsen dagen innan lyftes in i samtalet. De redaktionella ändringarna som

uppkommit sammanfattades och upprepades. De redaktionella ändringarna skickas vidare till kansliet för

uppdatering.

Beslut (43-5)

att besluta om verksamhetsberättelse för 2022-2023 med de redaktionella ändringarna. 

16. Verksamhetsinriktning 2025-2026

Ordförande Jamie Roshage Spörndli föredrog punkten och arbetet med verksamhetsinriktning 2025-2026.

Diskussioner från styrelsens längre arbete med verksamhetsinriktningen dagen innan lyftes in i samtalet. De

redaktionella ändringarna som uppkommit sammanfattades och upprepades. De redaktionella ändringarna skickas

vidare till kansliet för uppdatering. 

Beslut (43-6)

att besluta om verksamhetsinriktning för Skolidrottsförbundet 2025-2026 med redaktionella ändringar. 

17. Ekonomiska riktlinjer 2025-2026

GS Jonas Leth föredrog punkten och arbetet med ekonomiska riktlinjer 2025-2026. Diskussioner från styrelsens

längre arbete med de ekonomiska riktlinjerna dagen innan lyftes in i samtalet. De redaktionella och layoutmässiga

ändringarna som uppkommit sammanfattades och upprepades. De redaktionella och layoutmässiga ändringarna

skickas vidare till kansliet för uppdatering. 

Beslut (43-7)

att fastställa om de ekonomiska riktlinjer för Skolidrottsförbundet 2025-2026 med redaktionella och layoutmässiga

ändringar. 

18. Strategidokument

GS Jonas Leth föredrog punkten. Diskussioner från styrelsens längre arbete gällande samlat strategidokument dagen

innan lyftes in i punkten. Styrelsen konstaterade att strategidokumentet är ett samlat dokument som redovisar och

förtydligar hur de olika delarna hänger samman och i sig inte ett styrande dokument.

Beslut (43-8)

att fastställa strategidokument för Skolidrottsförbundet. 

Beslut (43-9)

att lägga fram proposition till förbundsmötet gällande vision och värdegrund för Skolidrottsförbundet. Arbetsgrupp

får i uppdrag att skriva underlag för detta. I arbetsgruppen ingår Jamie, Jonas och Ella. Beslut tas i styrelsen per

capsulam. 

19. Stadgar

GS Jonas Leth föredrog punkten. Diskussioner från styrelsens längre arbete med stadgarna dagen innan lyftes in i

samtalet. De behov på ändringar som uppkommit sammanfattades och upprepades. Ändringarna skickas till kansliet

för uppdatering. Presidiet får i uppdrag att besluta om eventuella återstående frågor.

Beslut (43-10)

att fastställa de ändringar som gjorts utifrån underlag samt ge presidiet i uppdrag att besluta om återstående frågor. 

Assently: bdc712066f2e6fb491fca83977283fe772adc71ddbe94f933e88c631ecf331151957427e1c88b7a68f9a6846cb21498fe7eae83680def7d44d54751003fed5dd



Sida 4 av 4

20. Motionssvar

Ordförande Jamie Roshage Spörndli föredrog punkten och styrelsen gick gemensamt igenom de uppdateringar som

gjorts på motionssvaren utifrån arbetet som gjordes dagen innan. Styrelsen lyfte behovet av att ge redaktionellt

ändringsutrymme för kansliet så att motionssvaren följer samma struktur och tonalitet.

Beslut (43-11)

att fastställa genomarbetade motionssvar och ge kansliet i uppdrag att se över och uppdatera redaktionella ändringar

och layout. 

21. Övriga ärenden

Ordförande Jamie Roshage Spörndli föredrog punkten. Förslag till arbetsordning lyftes under övriga ärenden.

Styrelsen såg behov i att förenkla och se över språkbruk för att förtydliga inför förbundsmötet 2024. Förtydligande

gjordes främst gällande påverkanstorg, hur detta genomförs och vad som sker var i processen. Redaktionella och

layoutmässiga ändringar sammanställdes och skickas vidare till kansliet.

Beslut (43-12)

att fastställa föreslagen arbetsordning för förbundsmötet 2024 och ge kansliet i uppdrag att uppdatera samt layouta

denna. 

22. Nästa möte

Nästa möte är planerat i samband med förbundsmötet 19-21 april på Bosön, Stockholm. Fri ankomsttid under

torsdagen 18 april med gemensam uppstart på morgonen senast kl 09.00 fredagen den 19 april.

23. Mötets avslutande

Ordförande Jamie Roshage Spörndli tackade alla närvarande, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till

förbundsmötet på Bosön!

Undertecknare

Jamie Roshage Spörndli (Ordförande)

Thekla Hall (Sekreterare)

Karolin Holmberg (Justerare)
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